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Abstract (en)
[origin: WO8903258A1] A spreading appliance (1) for spreading fluent materials such as substances of variable viscosity, coating materials,
lacquers, adhesives, pastes or similar on a substrate (8) has a pressure element (31) actuated by a magnetic device (2). Said device (2) comprises
at least one electro- and/or permanent magnet (200) mounted on the pressure element (3) with which it forms a pressure unit (4), and a supporting
element (21). The resulting constructional unit can be arranged with any desired spreading profile (30) on a substrate path (60) lying along a
magnetic element (6).

Abstract (de)
Auftragungsvorrichtung (1) zum Auftragen von Auftragsmaterial wie Substanzen unterschiedlicher Viskosität, Beschichtungsstoffen, Lacken, Klebern,
Pasten od.dgl. auf ein Substrat (63) wie eine Warenbahn mit einem Anpreßteil (3) und einer dieser betätigenden Anpreßvorrichtung (2). Das
Anpreßteil (3) soll insbesondere bei großen Auftragungsbreiten im wesentlichen verbiegungs- und verspannungsfrei zur Anlage gegenüber dem
Substrat (63) kommen. Die Anpreßvorrichtung (2) umfaßt gliedartig aneinandergereiht angeordnete Segmente (21 bis 24), und das Anpreßteil (3)
ist über seine Länge an mindestens einem an der Seite des Substratweges liegenden Segment angeordnet und biegeelastisch ausgebildet und mit
Gewichts- und/oder Magnetkraft sämtlicher Segmente beaufschlagbar.
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